#### **About Chubb in Hong Kong**

Chubb is the world's largest publicly traded property and casualty insurer. With both general and life insurance operations, Chubb has been present in Hong Kong for more than 90 years via acquisitions by its predecessor companies. Its general insurance operation in Hong Kong (Chubb Insurance Hong Kong Limited) is a niche and specialist general insurer. The company's product offerings include Property, Casualty, Marine, as well as Accident & Health programs for large corporates, midsized commercial and small business customers. Over the years, it has established strong client relationships by offering responsive service, developing innovative products and providing market leadership built on financial strength.

More information can be found at www.chubb.com/hk.

#### **Contact Us**

Chubb Insurance Hong Kong Limited 39/F, One Taikoo Place 979 King's Road Quarry Bay, Hong Kong CS Hotline +852 3191 6611 F +852 2519 3233 www.chubb.com/hk

Compant No: 0557477

#### 關於安達香港

安達為全球最大的財產及責任保險公開上市公司。安達經營一般保險及人 壽保險業務,透過收購其前身公司, 已立足香港超過90年。安達香港的 一般保險業務 (安達保險香港有限公司)為大型及中小企業客戶提供注重在 特定領域的保險產品,包括財產、實 任、水險和意外及醫療保險服務。多 年來,公司憑著其雄厚實力,在具有 市場領導地位上致力於開創新產品, 持機優服務,並且建立穩健的客戶 關係,與時並進。

如欲獲取更多資料可瀏覽 www.chubb.com/hk。

#### 聯絡我們

安達保險香港有限公司 香港鰂魚涌英皇道979號 太古坊一座39樓 客戶服務熱線 +852 3191 6611 傳列 +852 2519 3233 www.chubb.com/bk

公司編號: 0557477

# Chubb. Insured.<sup>™</sup>

#### Published 01/2019.

© 2019 Chubb. Coverages underwritten by one or more subsidiary companies. Not all coverages available in all jurisdictions. Chubb® and its respective logos, and Chubb. Insured.™ are protected trademarks of Chubb. © 2019 安達。保障由一間或多間附屬公司所承保。並非所有保障可於所有司法管轄區提供。Chubb®及其相關標誌,及Chubb. Insured.™乃安達的保護註冊商標。

# 

### **Chubb Travel Smart App**

#### Administrator Role User 登入管理員

1). Please provide information for access Administrator Role 請提供以下資料以作管理員身份

Full Name 家長全名	
Phone Number 手提電話	
Email Address 電郵	

2). Use browser 使用瀏覽器 https://portal.chubbtravelsmart.com/?registeradmin

### Register and Login 登記程序

#### Input your:

- ▷ Policy Number
- Phone Number
- ▷ Set your Password and Click the "Register" button 輸入你的:
- ▷ 保單號碼
- ▷ 電郵地址
- ▷ 電話號碼
- ▷ 設定密碼和按「登記]

	admin	
	umber, contact information, and a password to lowercase letter and one number.	. Password must be at least 10 characters, contain at least one
		nt will be activated when the link in the verification mail is oper
The phone number	must be able to receive SMS messages, as th	is is a required part of the authentication procedure.
Policy Number:	policy	← 輸入你的保單號碼
Email Address:	name@example.com	← 輸入你的電郵地址
Email Address: Phone Number:	name@example.com	← 輸入你的電郵地址 ← 輸入你的電話號碼
	1234567890	1,000 110 110 110 110 110 110 110 110 11
	1234567890 Password must be at least 10 characters lon	← 輸入你的電話號碼

- \* Set your password at least 10 characters, contain at least one uppercase letter, one lowercase letter and one number.
- \* 設定密碼:最少以10位字元組成,必須包含大小階英文字 母和數字

### Main Function 主要功能

Location 所在位置



High risk area 危險地區



Send SMS & Email 傳送短訊及電郵



### Travelers Mobile User App 流動電話使用者程式

Go to App Store/ Google Play: Download IOS/ Android Travel Smart App 到蘋果/ 安卓系統應用程式商店下載







Click Download 點擊下載

### Register and Login 登記程序

Step 1: Input your Name, Country of Residence, Email Address, Policy number, set your password and

Click the "Submit" button

步驟1:輸入你的名字,居住地區,電郵地址,保單號碼,設定密碼和按「提交」



- Step 2: Input your Phone number, Click "Submit", and then you will receive a verification code
- 步驟 2: 輸入你的電話號碼,按[提交] 然後你會收到一個驗證碼
- \* Set your password at least 10 characters, contain at least one uppercase letter, one lowercase letter and one number.
- \* 設定密碼: 最少以10位字元組成,必須包含大小階英文字 母和數字

#### Main Function 主要功能

- ▷ Country Overview 國家概覽
- ▶ Alerts 通知
- ▶ Assistance 支援
- ▷ Medical Library 醫療資訊
- > Profile 檔案設定



### Profile Settings 檔案設定

Profile Settings allows you to add up 4 countries of interest to appear in your alerts feed, set your Language & Currency 你可以預設最多4個國家,以接收地區相關的手機提示,語言選項及貨幣顯示/ 設定。



## Important Note 重要事項

- \* For International calls, International call rates apply (IDD call details, please refer to Network Operator)
- \* 使用國際話音,須繳付國際長途電話費用 (詳情參閱電訊供應商)